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Til Folketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 92 af 14. november (alm. del). Spørgsmålet
er stillet efter ønske fra ikke-medlem af udvalget (MFU), Preben Bang Henriksen (V).

Holger K. Nielsen / Jens Madsen

J.nr.13-5771579
Den 2. december 2013

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 92
Offentligt
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Spørgsmål
Hvilke overvejelser foreligger der d.d. omkring Skats lokalcentre, herundereventuellelukninger og 
centraliseringer?

Svar
Jeg kan henholde mig til følgende, som også fremgår af mit mundtlige svar på §20 spørgsmål 372-
375 og 386-387 af den 13. november 2013.

Det er regeringens ønske at skabe en holdbar fremgang i beskæftigelsen og velstanden i hele 
Danmark. Det betyder blandt andet, at vi skal sikre en så effektiv offentlig sektor som muligt. 
Det er med til at frigøre ressourcer, som kan prioriteres til andre vigtige formål.

I de kommende år skal SKAT således gennemføre en lang række effektiviseringer. Det vil frigøre 
personalemæssige ressourcer af et væsentligt omfang. I denne proces vil der uundgåeligt skulle 
ske en tilpasning af SKATs lokalisering.

Der er endnu ikke truffet beslutning om den fremtidige lokalisering, men jeg kan 
oplyse,atvedovervejelserne herom vilalle relevante hensyn indgå, herunder økonomiske og 
personalemæssige hensyn, sikring af faglige miljøer og geografisk spredning.


